
 

 

MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DEL PSOE AL PLE DE L’ AJUNTAMENT DE 

CIUTADELLA SOBRE INVERSIONS A L’ ESCORXADOR MUNICIPAL 

L'escorxador Municipal de Ciutadella és una instal·lació que acull el 80% del sacrifici de l'Illa, és, 

per tant, una infraestructura necessària i imprescindible pel camp de Menorca. 

Durant els darrers vuit anys s'hi han fet inversions diverses, que han estat necessàries tant pel 

seu bon funcionament, com per donar compliment a la normativa sanitària, cada vegada més 

exigent. 

Aquestes inversions es van realitzar amb finançament del Govern Balear a través del FOGAIBA i 

també, des del 2021, amb finançament del Consell Insular de Menorca. 

En el plenari del mes de gener, els vam instar a informar per escrit i amb detall de les inversions 

previstes a l'escorxador Municipal de Ciutadella, amb el conveni del Consell insular de Menorca 

per l'any 2024. 

Tres mesos després encara no hem rebut la informació sol·licitada. De fet, sols hem pogut tenir 

informació per alguna breu referència que ha fet la batlessa en el darrer plenari sobre una 

possible aportació de 900.000 euros. 

D'altra banda, el 2022 el govern balear va destinar al seu pressupost una partida d'un milió 

d'euros per dues inversions tan importants com necessàries a l'escorxador de Ciutadella: El 

Sanejament de les aigües residuals i el Tractament de la sang. Aquestes partides s'afegien així a 

les ja esmentades del FOGAIBA i del Consell de Menorca. 

Val a dir que l'anterior equip de govern va deixar adjudicats aquests projectes amb el 

finançament específic del Govern Balear. Des del PSOE hem consultat ara els expedients i hem 

vist que, si bé el projecte de sanejament d'aigües residuals continua endavant i s'han licitat les 

obres, pel que fa al projecte de tractament de sang, no s'hi ha fet cap passa més. 

Aquest fet ens preocupa perquè la finalitat de l'actuació és resoldre un tema sanitari i ens fa por 

que un cop aconseguit el finançament l'anterior mandat ara aquest es pugui perdre, ja que com 

hem vist no s'ha avançat res per tal d'executar aquesta actuació. 

Davant d'aquests fets, el grup municipal del PSOE presenta al Ple de l'Ajuntament els següents 

punts d'acord: 

- El Ple de l'Ajuntament de Ciutadella insta a l'equip de govern a executar el projecte de 

Tractament de Sang en la brevetat més gran possible. 

- El Ple de l'Ajuntament de Ciutadella insta a l'equip de govern a informar per escrit als partits de 

l'oposició de les inversions previstes a l'escorxador de Ciutadella amb les ajudes directes del 

Consell Insular de Menorca. 
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